

## Hummingbird Infos

We are Hummingbird!

A band which assigns its music to the genres trip-hop and electronica.

Tough beats, concise guitars, spherical sounds, melancholic voices with a clear message.

Three musicians from different projects tell their stories together.

Press: Englisch

We are Hummingbird

A band which assigns its music to the genres trip-hop and electronica. Tough beats, concise guitars, spherical sounds, melancholic voices with a clear message. Three musicians from different Projects tell their stories together.

On the 10th of November, they will release their first English-language album "COME INTO MY BRAIN".

What sounded grim and sluggish in the nineties sounds positive and hopeful at Hummingbird. The band members Tom, Patt and Luise bring their experiences together from stylistically different previous projects and create their own sound.

While TOM (GUITAR) comes from the alternative / rock genre and lives up to the epic and rocking part in the band, LUISE (VOICE) goes away from the rock and works in a controlled, angelic voice through "COME INTO MY BRAIN". PATT (DJ & Keys) also brings the trio together on stage and mixes the sound of the three.

The static beats are fully supported by the guitar and make you feel like you're in a trance. Luise tells stories from love, longing, relationships and friendships to social conflicts.

Since 2016, the three work on "COME INTO MY BRAIN" and are ready for the music world.

After the first single releases "Hope" & "Last Day of Winter" Hummingbird have released their song Walking for a remix contest. They had quite a few musically very strong submissions, so they decided to post a remix album later this year. So they secure the seats in the clubs of the country.

Hard beats, concise guitars, spherical sounds, melancholic voices.

We are Himmungbird!

Presstext Deutsch / German

Wir sind Hummingbird!

Eine Band, die ihre Musik den Genres Trip-Hop und Electronica zuordnet.

Harte Beats, prägnante Gitarren, sphärische Sounds, melancholische Stimmen mit klarer Botschaft.

Drei Musiker aus verschiedenen Projekten erzählen gemeinsam ihre Geschichten.

Am 10. November erscheint Ihr erstes gemeinsames englisch sprachiges Album „COME INTO MY BRAIN“.

Was in den Neunzigern düster und schleppend klang, klingt bei Hummingbird positiv und hoffnungsvoll. Die Bandmitglieder Tom, Patt und Luise bringen ihre Erfahrungen aus stilistisch verschiedenen vorhergehenden Projekten zusammen und kreieren ihren eigenen Sound.

Während TOM (GUITAR) aus dem Genre Alternative/Rock kommt und in der Band den epischen und rockigen Part voll und ganz auslebt, geht LUISE (VOICE) weg vom Rockigen und arbeitet sich mit kontrollierter, engelsgleicher Stimme durch „COME INTO MY BRAIN“. PATT (DJ&Keys) bringt das Trio auch auf der Bühne zusammen und mixt den Sound der Drei.

Die statischen Beats werden voll und ganz durch die Gitarre getragen und geben einem das Gefühl, sich in Trance zu begeben. Luise erzählt Geschichten von Liebe, Sehnsucht, Beziehungen & Freundschaften bis hin zu den gesellschaftlichen Konflikten.

Seit 2016 arbeiten die Drei an „COME INTO MY BRAIN“ und sind bereit für die Musikwelt.

Nach den ersten Single-Auskopplungen „Hope“ & „Last Day of Winter“ haben Hummingbird ihren Song Walking für einen Remix-Contest freigegeben. Sie hatten eine ganze Reihe an musikalisch sehr starken Einsendungen, sodass sie beschlossen haben, gleich Ende des Jahres noch ein Remix-Album hinterherzuschieben. So sichern sie sich die Plätze in die Clubs des Landes. Harte Beats, prägnante Gitarren, sphärische Sounds, melancholische Stimmen  
We Are Hummingbird!

Genre

Trip Hop / Electronica

Mitglieder der Band

Patt Smith, Luise Ponk, Tom Binnerman

Contact : 01775711406 / Patt Smith – [music@hummingbirdband.de](mailto:music@hummingbirdband.de)

[Http://www.hummingbirdband.de](http://www.hummingbirdband.de)

Facebook: <https://www.facebook.com/HMGBRD/>

Instagram: [https://www.instagram.com/hummingbirdband\\_official/](https://www.instagram.com/hummingbirdband_official/)

Bandtrailer: <https://www.youtube.com/watch?v=I2J2yTsbaaI>

Interview: [https://www.facebook.com/worldoftriphop/videos/961183017378624/?hc\\_ref=ARS7H4aoFJ7X-Evilh09672ZABJHFCeC0JQH\\_TmimHENkUHds8Ba5SvtxC6q7UwCvRo](https://www.facebook.com/worldoftriphop/videos/961183017378624/?hc_ref=ARS7H4aoFJ7X-Evilh09672ZABJHFCeC0JQH_TmimHENkUHds8Ba5SvtxC6q7UwCvRo)

MusikVideo: Hope - <https://www.youtube.com/watch?v=EphIxJaOqIA>

MusikVideo: Last Day of Winter - <https://www.youtube.com/watch?v=XgLEPOEf4Mw>

Single Spotify: <https://open.spotify.com/track/5Bjm5mnr1cBR0k6MRrhOJI>

Song: Walking <https://soundcloud.com/swenztown/hummingbird-walking>

Song: Hope <https://soundcloud.com/swenztown/hummingbird-hope>



Songlist : Album – Come into my Brain

1. Come into my Brain
2. Empty Wall
3. Walking
4. Last Day of Winter
5. Stay
6. Hope
7. Human
8. Newest Trip
9. Shadow
10. 5
11. We are Hummingbird